
ZÁPISNICA 

 
zo zasadnutia OZ v Chmeľovci, konaného dňa 27.3.2025 

 

Program:- tvorí príloha č. 1 tejto zápisnice. 

 

Prítomní: 4 poslanci OZ :  

▪ Peter Muľ 

▪ Vincent Dadej 

▪ Gabriel Vojtek 

▪ Zuzana Vojteková 

 

OZ je uznášania schopné. Prezenčná listina tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice. 

 

K bodu 1: Schôdzu otvorila starostka obce Eva Partilová a privítala poslancov a ďalších 

prítomných. 

 

K bodu 2: Za zapisovateľa bola určená p. Katarína Kerestešová, za overovateľov zápisnice 

boli určení Gabriel Vojtek a Zuzana Vojteková. 

 

K bodu 3 : Starostka obce oboznámila poslancov s programom schôdze. Poslanci 

s programom schôdze súhlasili. 

 

K bodu 4:  V tomto bode starostka obce prečítala uznesenia z predchádzajúcej schôdze a 

následne ich zhodnotila. 

 

K bodu 5: Dňa 5.3.2025 sa Mgr. Miloš Tivadar vzdal mandátu poslanca obecného 

zastupiteľstva. Podľa zápisnice Miestnej volebnej komisie v Chmeľovci o výsledku volieb do 

orgánov samosprávy miest a obcí, ktoré sa konali dňa 29.10.2022 sa náhradníkom do 

obecného zastupiteľstva stal Vincent Dadej. Post Poslanca prijal a na zasadnutí zložil sľub. 

 

K bodu 6: Kontrolór obce poslal správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za 

rok 2024. Poslanci vzali správu o kontrolnej činnosti na vedomie. 

 

K bodu 7: Starostka odovzdala oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových 

pomerov poslancom k nahliadnutiu. 

 

K bodu 8: V tomto bode bolo potrebné schváliť dotvorenie rezervného fondu za rok 2023 vo 

výške 25 848,23 €, rozpustenie za nesprávnu tvorbu do roka 2022 vo výške 26 462,39 € 

a schválenie na použitie na bežné výdavky na rok 2025 vo výške 46 932,35 €. Poslanci s 

návrhmi súhlasili. 

 

K bodu 9: Nakoľko sa zvyšoval rozpočet na materskú školu, p. Kerestešová predložila 

rozpočtové opatrenie č. 1/2025 na príjmovú a výdavkovú časť. Poslanci s rozpočtovým 

opatrením súhlasili. 

 

K bodu 10: Starostka informovala poslancov, že bola možnosť podať žiadosť o podporu 

formou dotácie na rok 2025 na traktor s 5% spoluúčasťou, poslanci s podaním žiadosti 

a s projektovým zámerom súhlasili.  

 

K bodu 11: Žiadosť o poskytnutie dotácie na individuálne potreby obce na rok 2025 do sumy 

15 000 €, skúsiť podať na chodník okolo kostola. Poslanci s podaním žiadosti súhlasili. 



 

K bodu 12: Občania podali žiadosť o riešenie odvodu dažďovej vody a úpravu priekopy. 

Sťažujú sa, že voda v priekope stojí, neodteká, navrhujú vyspádovať priekopu, urobiť 

priepust, voda až vyviera. Druhým problémom je priekopa, ktorá končí pri transformátore. 

Starostka osloví majiteľov pozemkov, aby upravili svoje vjazdy na pozemky. Starostka 

taktiež osloví firmu Mazad, čo by sa s tým dalo robiť. Navrhuje sa, stretnúť sa na tvare 

miesta. 

 

K bodu 13: V bode rôzne starostka stručne zhrnula čo sa spravilo za minulý rok. Pán Szabo 

mal otázku, či s priekopou Patfeld sa posunulo odvodnenie. Starostka mu odpovedala, že 

momentálne stojíme, bude sa to riešiť celostne ako mikroregión Haľagoš, má sa dať 

spracovať štúdia projektantovi. Pán Vojtek navrhuje zistiť koľko by mohol stáť kanál, keby sa 

spravil na spodnej strane, nech voda skončí vo vodnom toku. Vojtek tiež navrhuje, aby sa 

požiadal slovenský pozemkový fond o bezplatne prevedenie pozemkov na cestu, kde býva p. 

Ružbarský. Pán Dadej navrhuje betónové panely na most. 

 

V diskusii už nikto nevystúpil, starostka obce poďakovala prítomným a schôdzu ukončila. 

 

V Chmeľovci, dňa 27.3.2025 

 

 

Zapísala: Ing. Katarína Kerestešová     ................................   

 

 

Overovatelia zápisnice:   Gabriel Vojtek                       ......................................... 

                                          

                                         Zuzana Vojteková                    ......................................... 

 


